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ΘΕΜΑ: «Άμεσα λύσεις για τη μείωση του κόστους ζητά ο Γενικός Αγροτικός
Συνεταιρισμός Ιωαννίνων “Ένωση Αγροτών”»

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί,

Το κόστος παραγωγής του πρωτογενή τομέα έχει εκτοξευθεί σε πρωτοφανή επίπεδα
λόγω της τεράστιας αύξησης στις τιμές των ζωοτροφών που αγγίζουν το 60%,
συνδυαστικά με τις αυξήσεις στα αγροεφόδια και της ενέργειας (ηλεκτρισμός, πετρέλαιο
και υγραέριο). Στον νομό των Ιωαννίνων η κρίση είναι πιο έντονη, καθώς το κόστος
παραγωγής είναι πολύ υψηλότερο έναντι της υπόλοιπης χώρας, λόγω της μορφολογίας
του εδάφους αλλά και του μικρού και κατακερματισμένου κλήρου, ο οποίος καθιστά
ασύμφορες τις καλλιέργειες. Καθώς οι τιμές διάθεσης των προϊόντων παραμένουν
χαμηλές, παρά τις όποιες αυξήσεις που έχουν δοθεί, τα εισοδήματα των αγροτών
εξανεμίζονται οδηγώντας τους με μαθηματική ακρίβεια σε αφανισμό με τις όποιες
συνέπειες συνεπάγεται αυτό για την οικονομία της χώρας. Με βάση τα ανωτέρω
κρίνεται επιτακτική η ικανοποίηση των κάτωθι αιτημάτων του Γενικού Αγροτικού
Συνεταιρισμού Ιωαννίνων “Ένωση Αγροτών”:
· Στήριξη των πτηνοτρόφων και των καλλιεργειών τους για την αγορά ζωοτροφών και

αγροτικών εφοδίων,
· πλήρη απαλλαγή του συνόλου των αγροτικών εκμεταλλεύσεων από τη ρήτρα

αναπροσαρμογής, η επιβολή της οποίας οδήγησε στην αύξηση του κόστους
ηλεκτροδότησης κατά 150%,

· επιστροφή του ειδικού φόρου κατανάλωσης πετρελαίου σε ποσοστό επί της αξίας
πώλησης όλων των αγροπτηνοτροφικών προϊόντων σε όλους τους τομείς της
φυτικής και ζωικής παραγωγής,

· άμεση άτοκη ρύθμιση των πτηνοτροφικών δανείων τα οποία χορηγήθηκαν με την
εγγύηση του Ελληνικού Δημοσίου, καθώς και των οφειλών προς το Δημόσιο και τα
ασφαλιστικά ταμεία.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

Προτίθεσθε να προβείτε άμεσα σε ενέργειες, προκειμένου να ικανοποιήσετε τα
ανωτέρω αιτήματα που θέτει ο Γενικός Αγροτικός Συνεταιρισμός Ιωαννίνων “Ένωση
Αγροτών”, ούτως ώστε να διασφαλιστεί η οικονομική ευμάρεια των αγροπτηνοτρόφων
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του νομού Ιωαννίνων, που πλήττονται λόγω του υψηλότερου κόστους παραγωγής και
του ιδιαίτερου της μορφολογίας του εδάφους;

Οι ερωτώντες Βουλευτές
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